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§ 1 
Val av justerare och tid för justering  

Beslut  
Fastighetsnämnden utser vice ordföranden Fritz Lennaárd (M) att 
tillsammans med ordföranden Clara Lindblom (V) justera dagens 
protokoll. 
  
Justering sker onsdagen den 1 mars 2023. 
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§ 2 
Anmälningar för kännedom 
Beslut  
Anmälan för kännedom enligt förteckning i eDok för tiden 20 
januari 2023 till den 8 februari 2023 anmäls. 
 
Anmälda handlingar  

 (Godkänd - R 1) Samrådsyttrande; Förslag till ny detaljplan 
SBK Dnr 2020-12583 

 §5 den 18 januari 2023, Kommunstyrelsens ekonomiutskott 
Teknisk upprustning och verksamhetsutveckling av 
Stadsbiblioteket, del av Spelbomskan 16 

 KS 2022_1328 Tjänsteutlåtande 
 (Godkänd - R 1) Samrådsyttrande över detaljplan för 

centrala Telefonplan 
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§ 3 
Anmälan av delegationsbeslut inom fastighetskontoret  
FSK 2023/15 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden godkänner anmälan av delegationsbeslut fattade 
inom fastighetskontoret för tiden 2023-01-10 - 2023-01-29 samt 
investeringsbeslut 2022-10-19- 2023-01-27. 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2023/15-12 Anmälan av delegationsbeslut inom 
fastighetskontoret 

 FSK 2023/15-6 Bilaga 1 Delegationsbeslut beställningar 
 FSK 2023/15-13 Bilaga 2 Delegationsbeslut 

investeringsbeslut 
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§ 4 
Verksamhetsberättelse 2022 för fastighetsnämnden  
FSK 2022/1 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden beslutar att godkänna förslaget till 
verksamhetsberättelse och bokslut 2022. 

2. Fastighetsnämnden beslutar att godkänna kontorets förslag 
till ombudgetering om 7,8 mnkr avseende medel för 
klimatinvesteringar. 

3. Fastighetsnämnden beslutar att omedelbart justera 
paragrafen. 

 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Fritz Lennaárd m.fl. (M) lämnar särskilt uttalande 
enligt följande: 

  
Det är glädjande att läsa om mycket av det goda arbete 
kontoret genomfört under året, inte minst om hur kontoret 
mött utmaningarna som de kostnadsökningar och den 
osäkerhet som Rysslands invasion av Ukraina och den ökade 
inflationen medfört. Därtill är det är det välkommet att 
kontoret framgångsrikt lyckats minska elförbrukningen och 
fortsatt kunna effektivisera energianvändningen. Att kontoret 
under året arbetat med såväl med dess risk- och 
sårbarhetsanalys som dess kris- och krigsberedskap är positivt 
och något vi ser fram emot att det fortsätter. 
  
Mer besvärande är dock att kontorets arbete kring att 
samverka med externa aktörer gällande bland annat 
Västertorps sim- och idrottshall och Brännkyrkahallen 
skrinlagts till följd av vänsterstyrets nya budget. För att kunna 
klara av de stora investeringsbehoven framgent samtidigt som 
stockholmarnas skattemedel värnas behöver staden samverka 
med andra aktörer när så är möjligt och gynnsamt. 
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Stadens resurser är begränsade och allt kan inte rymmas inom 
dess budget. Det är därför oroande att konstatera att arbetet 
med att utveckla samarbeten med privata aktörer upphört. Det 
riskerar inte enbart stadens ekonomi utan dessutom att viktiga 
investeringar skjuts på framtiden och pågående projekt 
försenas. Det drabbar till sist Stockholms idrottsliv och unga. 
Stadens idrottsutövare borde inte behöva bära 
konsekvenserna av att samverkan med näringslivet hindras så 
som nu sker. 
  
Vänsterstyret bör därför överväga att minska sitt motstånd 
mot samverkan med externa aktörer och på så vis ta ansvar 
för att stadens ekonomi värnas samtidigt som behovet av 
exempelvis idrottsytor kan tillgodoses. 

 
Frank Hojem (C) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
  

Många punkter och stycken i verksamhetsberättande för 2022 
är glädjande att läsa och på många sätt var 2022 ett 
framgångsrikt år för fastighetskontorets verksamhet. Ett antal 
investeringar i nya idrottsanläggningar kunde påbörjas eller 
tas vidare i linje med stadens nya strategi för 
idrottsanläggningar. 
  
Förvaltningen har också på ett förtjänstfullt sätt hanterat en 
allt mer komplex omvärld inte minst drivet av Rysslands 
vidriga invasion av Ukraina och krigets ekonomiska 
konsekvenser i form av ökade kostnader, inflation och 
störningar i leveranskedjor. 
  
Fastighetskontoret har haft och kommer att ha en viktig roll 
för att driva klimatomställningen i praktiken. 
Verksamhetsberättelsen redogör tydligt att det spelar roll med 
höga politiska ambitioner vad gäller energieffektivisering och 
klimatinvesteringar. Detta är ett område som nämnden 
behöver ha fortsatt stort fokus på framåt.   
  
Samarbetet och dialogen med näringslivet i Stockholm 
betonas också och fastighetskontorets roll som en viktig aktör 
för företagare och näringslivet i Stockholm beskrivs väl. Det 
är värt att notera och högst beklagligt att detta är något som 
helt saknas i den verksamhetsplan för 2023 som 
Fastighetsnämnden beslutade om i januari. 
  
En viktig fråga för det tidigare grönblå styret var att låta 
privata aktörer vara med och bidra till att öka antalet 
idrottsanläggningar i Stockholm. Utan de privata aktörerna 
kan vi inte bygga ikapp Stockholms anläggningsbrist. Därför 
har samarbeten med intressenter, fastighetsägare och 
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byggaktörer för samarbetsprojekt fortsatt under 2022 för att 
komplettera stadens investeringar. 
  
Att ta tillbaka projekt i egen regi så som Brännkyrkahallen 
och Västertorps sim- och idrottshall kommer försena projekt 
eller kanske till och med stoppa projekten helt. Vi är dock 
glada att de nya idrottshallarna intill Brännkyrkahallarna, 
ishallarna på Sätra IP samt den nya idrottshallen i 
Slakthusområdet kommer fortsätta vara föremål för privat 
finansiering. 

  
Ersättaryttrande 
Lovisa Bernhardsson (KD) instämmer i särskilt uttalande från vice 
ordföranden Fritz Lennaárd m.fl. (M). 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2022/1-2 Verksamhetsberättelse 2022 
 FSK 2022/1-21 Bilaga 1 - Uppföljning av intern kontroll 

2022 
 FSK 2022/1-3 Bilaga 4 - Investnetto VB 2022 
 FSK 2022/1-4 Bilaga 5 - Investeringar VB 2022 
 FSK 2022/1-22 Bilaga 2 - GDPR Årsrapport 2022 
 FSK 2022/1-23 Bilaga 3 - Nyckeltal 2022 

Fastighetsnämnden 
 FSK 2022/1-5 Bilaga 6 - Slutrapport Klimatinvestering 

Bredäng - LED 
 FSK 2022/1-6 Bilaga 7 - Slutrapport Klimatinvestering 

Enskedehallen - LED 
 FSK 2022/1-7 Bilaga 8 - Slutrapport Klimatinvestering 

Farstaängens parklek - värmepump 
 FSK 2022/1-8 Bilaga 9 - Slutrapport Klimatinvestering 

Gärdeshallen - LED 
 FSK 2022/1-9 Bilaga 10 - Slutrapport Klimatinvestering 

Hagsätrahallen - LED 
 FSK 2022/1-10 Bilaga 11 - Slutrapport Klimatinvestering 

Högdalens SoI - LED 
 FSK 2022/1-11 Bilaga 12 - Slutrapport Klimatinvestering 

Kronohäktet-Sjukhuset - LED 
 FSK 2022/1-12 Bilaga 13 - Slutrapport Klimatinvestering 

Kronohäktet-Spinnhuset - LED 
 FSK 2022/1-13 Bilaga 14 - Slutrapport Klimatinvestering 

Nälstabadet - Solvärme 
 FSK 2022/1-14 Bilaga 15 - Slutrapport Klimatinvestering 

Sjömansskolan - fönster 
 FSK 2022/1-15 Bilaga 16 - Slutrapport Klimatinvestering 

Skanstullshallen - LED 
 FSK 2022/1-16 Bilaga 17 - Slutrapport Klimatinvestering 

Stadsbiblioteket Barnens bibliotek - LED 
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 FSK 2022/1-17 Bilaga 18 - Slutrapport Klimatinvestering 
Stadsbiblioteket facksal 1-2 - LED 

 FSK 2022/1-18 Bilaga 19 - Slutrapport Klimatinvestering 
Tekniska nämndhuset - Solceller 

 FSK 2022/1-19 Bilaga 20 - Slutrapport Klimatinvestering 
Tensta SoI - LED 

 FSK 2022/1-20 Bilaga 21 - Slutrapport Klimatinvestering 
Årsta ga skola - LED 
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§ 5 
Upphandling av ramavtal för beställning och 
genomförande av delar inom förvaltning och utveckling 
av Fastighetskontorets fastighetsbestånd  
FSK 2023/52 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden ger fastighetskontoret i uppdrag att 
upphandla och teckna ramavtal för beställning och 
genomförande av delar inom förvaltning och utveckling av 
fastighetskontorets fastighetsbestånd. 

2. Fastighetsnämnden beslutar att omedelbart justera 
paragrafen. 

 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2023/52-1 (Godkänd - R 1) Upphandling av ramavtal 
för beställning och genomförande av delar inom förvaltning 
och utveckling av Fastighetskontorets fastighetsbestånd 
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§ 6 
Förslag till strategi för ett mer jämställt och jämlikt 
nyttjande av stadens spontanidrottsytor. Remissvar  
FSK 2023/37 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner och överlämnar 
fastighetskontorets tjänsteutlåtande som svar på remissen. 

 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Fritz Lennaárd m.fl. (M) och Frank Hojem (C) 
lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
  

Välplanerade, tillgängliga och rätt utformade 
spontanidrottsytor bidrar till en levande, rolig och aktiv stad 
där fler människor vistas och är aktiva i stadsrummet. Det gör 
Stockholm mer tryggt och attraktivt och det är frågor som 
Moderaterna och Centerpartiet under en lång tid har 
prioriterat i Stockholm. 
  
Att fler stockholmare, särskilt barn och unga, rör på sig och är 
fysiskt aktiva är också en prioriterad fråga i vårt allt mer 
stillasittande samhälle. Därför är det viktigt att investera i 
såväl nya idrottsanläggningar för den organiserade idrotten 
som i ytor för spontanidrott. 
  
I budget 2022 avsatte den dåvarande grönblå majoriteten 13 
miljoner kronor i investeringsmedel för spontanidrott. 
Idrottsnämnden fick också i uppdrag att ta fram denna 
strategi. Det behövs en samlad och strategisk planering för att 
fler tjejer och kvinnor ska använda spontanidrottsytor och det 
behövs ett strategiskt tänk för att spontanidrottsytor ska bidra 
till ökad trygghet. 
  
Vi noterar med besvikelse att strategin inte remitterats brett 
till idrottsrörelsen i Stockholm. Exempelvis borde 
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basketförbundet ha fått svara på remissen då basket är en stor 
spontanidrott. Samma sak gäller fotbollen. Idrottsrörelsen i 
Stockholm ska involveras i stadens idrottsarbete. Inte stå 
utanför. 

 
Hansi Karppinen (L) lämnar ett särskilt uttalande enligt följande: 

  
I Liberalernas Stockholm ska det vara möjligt att vara fysiskt 
aktiv och upptäcka friluftsaktiviteter utifrån sina egna 
förutsättningar. Idrott, motionerande och friluftsliv är en 
viktig del av en aktiv fritid och har en positiv inverkan på 
människors hälsa och välmående. Alla ska ha goda 
förutsättningar att röra på sig, oavsett kön, härkomst eller 
funktionsvariation. Skillnader i möjligheter att idrotta mellan 
pojkar och flickor ska aktivt eftersökas och motverkas. 
  
Nyckelbegreppet för att nå en mer jämställd idrottspolitik är 
mångfald. En mångfald av olika spontanidrottsytor och en 
mångfald av olika idrottsmöjligheter som gör att människor 
med olika intressen, funktionsmöjligheter och i olika delar av 
livet, alla finner attraktiva och tillgängliga möjligheter att röra 
sig. Varje människa ska ges möjligheter att leva ett hälsosamt 
liv i Stockholm. 
  
Det är positivt att denna jämställdhetsstrategi för 
spontanidrottsytor har tagits fram. Analysen som 
framkommer av strategin är också korrekt; dock har strategin 
identifierat problemen men inte löst dem. Det behövs mer för 
att säkerställa en jämställd möjlighet att nyttja 
spontanidrottsytor. 
  
Det är nedslående att se att utnyttjandegraden är så pass icke 
jämställd som den är. I princip når vi endast våra 
jämställdhetsmål när det gäller motionsspår och badplatser. 
För året runt-användning är det främst motionsspåret som är 
utbrett attraktivt för merparten av kvinnor i Stockholm. 
  
Det behövs en konkret ansvarsfördelning när det gäller 
platsaktivering. Stadsdelsnämnderna har inga befintliga 
resurser för att aktivera spontanidrottsytor vilket innebär att 
samverkan med skolor och föreningslivet blir av yttersta vikt. 
I underlaget nämner man detta men det finns inga konkreta 
lösningar på hur detta ska ske eller vem som ska ansvara för 
att det sker. 
  
Vi vill att detta initiativ med en jämställdhetsstrategi på 
området ska leda till att idrottsförvaltningen lägger fokus på 
platsaktivering och att det görs i samarbete med skolan och 
föreningslivet. Utegymen behöver vara bättre anpassade för 
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äldre, funktionsnedsatta, barn och kvinnor. Här behöver 
staden säkerställa att det finns en större variation och ett 
större utbud vad gäller tyngd på vikterna och svårighet för 
övningarna. Målsättningen bör vara att alla som bor i 
Stockholm har ett utegym där de kan träna effektivt inom 
rimlig närhet. 
  
Föreningsliv och andra privata sammanslutningar som tränar 
tillsammans bör uppmuntras att nyttja stadens utegym. I de 
fall där utegymmen överanvänds bör dessa utökas och 
kompletteras med nya. 
  
Det är bra att placera spontanidrottsytor i närheten där det 
finns organiserad idrottsverksamhet, då det underlättar 
platsaktivering. Att skapa bättre förutsättningar för att träna 
tillsammans kan ha positiva effekter på hur jämställt 
nyttjandet av spontanidrottsytorna är. Dans, och andra 
dansliknande träningsformer som kräver en platt yta, är ett 
exempel som lämpar sig särskilt bra för spontanidrott. Den 
dansyta som finns under bron på Etsarvägen i Gullmarsplan 
är ett gott exempel på hur en otrygg yta med hjälp av 
spontanidrott både kan ge trygghet och värde i form av en 
mångfald av intressanta aktiviteter. Liberalerna föreslår att 
Stockholm stad i högre grad ser över möjligheten att bygga 
dansplatser för allmänheten på lämpliga platser. Däremot 
finns det risker att större möjlighet för musik på de allmänna 
utegymmen kan skapa en otrygg miljö för andra, eller förta 
den ute- och naturupplevelse som finns på många attraktiva 
gym. 
  
Trygghetsåtgärder med belysning kring spontanidrottsytor är 
bra. Att det etableras regelbunden förenings- eller 
skolaktivitet kan också bidra till att göra fler trygga på 
platsen. Förvaltningen avsätter resurser för belysning men 
behöver också ha en plan för hur platssamverkan ska fungera 
i framtiden. 
  
Sammantaget är spontanidrottsytorna en viktig del i att 
erbjuda lättillgängliga möjligheter för människor att röra på 
sig. Vi kan dock konstatera att mycket behöver förbättras om 
alla stockholmare ska känna att spontanidrottsytorna ska vara 
attraktiva för just dem. 

 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2023/37-3 (Godkänd - R 1) Förslag till strategi för ett 
mer jämställt och jämlikt nyttjande av stadens 
spontanidrottsyor. Remissvar 

 FSK 2023/37-4 Bilaga 1 Spontanidrottsytor - Strategi för ett 
mer jämställt och jämlikt nyttjande 
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§ 7 
Godkännande av ett 15 årigt arrendeavtal inom del av 
fastigheten Ulvsunda 1:1 i Riksby  
FSK 2022/576 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner ett 15-årigt arrendeavtal inom 
fastigheten Ulvsunda 1:1 

 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2022/576-2 Godkännande av arrendeavtal inom 
fastigheten Ulvsunda 1:1 i Riksby 
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§ 8 
Renovering och ombyggnad av Pelarbacken Större 4. 
Inriktningsbeslut  
FSK 2019/494 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner förslag till inriktning och ger 
fastighetskontoret i uppdrag att fortsätta planering för 
projektet Renovering och ombyggnad av Pelarbacken Större 
4, som underlag för ett kommande genomförandebeslut till 
en utgift som redovisas i bilaga 1 till fastighetskontorets 
tjänsteutlåtande. 

 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2019/494-6 (Godkänd - R 1) Renovering och 
ombyggnad av Pelarbacken Större 4. Inriktningsbeslut 

 FSK 2019/494-7 Bilaga 1 Ekonomisk redovisning 
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§ 9 
Ny idrottsplats Bällsta IP, Riksby 1:3. Inriktingsbeslut  
FSK 2020/663 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner för sin del förslag till 
inriktning och föreslår att kommunfullmäktige godkänner 
förslag till inriktning och att fastighetsnämnden medges rätt 
att fortsätta planering för projektet Ny idrottsplats Bällsta IP, 
del av Riksby 1:3 bland andra som underlag för ett 
kommande genomförandebeslut till en utgift som redovisas i 
bilaga 1 till fastighetskontorets tjänsteutlåtande. 

 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2020/663-8 (Signerad) Ny idrottsplats Bällsta IP, del av 
Riksby 1:3 bland andra 

 FSK 2020/663-9 Bilaga 1 Ekonomisk redovisning 
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§ 10 
Anläggande av 7-spels konstgräsplan och 
toalettbyggnad på Nockebyhovs BP, Nockebyhov 2:22. 
Inriktningsbeslut  
FSK 2021/734 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner förslag till inriktning och ger 
fastighetskontoret i uppdrag att fortsätta planering för 
projekt Anläggande av 7-spels konstgräsplan och 
toalettbyggnad på Nockebyhovs BP som underlag för ett 
kommande genomförandebeslut till en utgift som redovisas i 
bilaga 1 till fastighetskontorets tjänsteutlåtande. 

 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
1) Ordföranden Clara Lindblom (V), Anders Österberg m.fl. (S), 
Martin Hansson (MP) och Sergej Salnikov (SD) föreslår (se 
beslutet). 
 
2) Vice ordföranden Fritz Lennaárd m.fl. (M), Hansi Karppinen (L) 
och Frank Hojem (C) föreslår följande: 

  
1. Att fastighetsnämnden delvis bifaller förvaltningens förslag 
till beslut. 
2. Att fastighetsnämnden föreslår att utreda möjligheten att 
anlägga kylslingor under konstgräsplanen samt möjligheten 
att anlägga en streetbasketplan som på vintertid kan användas 
för snöupplag. 
3. Att därutöver anföra följande: 
  
Bromma har, likt många områden i Stockholm, brist på 
idrottsanläggningar. Den nya konstgräsplanen med 
tillhörande toalettbyggnad och ett mindre förråd kommer ge 
ett viktigt lyft för området. Men Bromma har inte bara brist 
på fotbollsplaner utan också isbanor. Idag finns det endast 
platser för spolning av is men på grund av varmare vintrar är 
det sällan ett alternativ. När man nu ska lägga konstgräs på 
Nockebyhovs BP borde man därför passa på att också lägga 
kylslinga under planen för att på så sätt även erbjuda 
Brommaborna en plats för skridskoåkning på vintern. Det är 
viktigt att vi nyttjar våra idrottsytor till fullo och erbjuder 
idrottsmöjlighet oavsett säsong. 
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Som platsen på Nockebyhovs IP ser ut idag skulle även en 
anläggning av en streetbasketplan vid sidan av planen kunna 
vara möjlig. När vi anlägger och utvecklar nya ytor för idrott 
behöver vi anlägga för så många som möjligt och så jämställt 
som möjligt. Basketen är en jämställd idrott vilket innebär att 
en streetbasketplan skulle förbättra jämställdheten i den här 
investeringen. 
  
Nockebyhovs BP ligger lite vid sidan av i ett område under 
stark utveckling. En streetbasketplan skulle öka 
aktiveringsgraden för ytan sommartid och en is vintertid 
något som ökar tryggheten på platsen året runt. 

  
Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) ställer förslagen mot varandra och 
finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag som stöds av 
ordföranden Clara Lindblom (V), Anders Österberg m.fl. (S), 
Martin Hansson (MP) och Sergej Salnikov (SD). 
  
Reservation 
Vice ordföranden Fritz Lennaárd m.fl. (M), Hansi Karppinen (L) 
och Frank Hojem (C) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till 
sitt förslag. 
  
Ersättaryttrande 
Lovisa Bernhardsson (KD) instämmer i förslag från vice 
ordföranden Fritz Lennaárd m.fl. (M), Hansi Karppinen (L) och 
Frank Hojem (C) 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2021/734-2 (Signerad) Anläggande av 7-spels 
konstgräsplan och toalettbyggnad på Nockebyhovs BP, 
Nockebyhov 2:22. Inriktningsbeslut 

 FSK 2021/734-3 Bilaga 1 Ekonomisk redovisning 
 

Sida 18 (21)



 
 

Fastighetsnämnden 

 
 

Protokoll nr 2/2023 
 

2023-02-21 

§ 11 
Nybyggnation av BMX-bana med tillhörande WC-byggnad 
på Hökarängens BP, Fastighetsskötaren 1. Lägesrapport  
FSK 2020/69 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner lägesrapport avseende BMX-
banan på Hökarängens BP. 

 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2020/69-20 (Godkänd - R 1) Nybyggnation av BMX-
bana med tillhörande WC-byggnad på Hökarängens BP, 
Fastighetsskötaren 1. Lägesrapport 
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§ 12 
Förvaltningschefen informerar  
En kort film med tillbakablick på verksamhetsåret 2022 visas för 
nämnden. 
  
Förvaltningschef Anders Kindberg informerar om att det planeras 
en sommaravslutning i anslutning till sammanträdet den 20 juni. 
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§ 13 
Frågor för beredning och övrig information  
Ordföranden Clara Lindblom (V) påminner alla i nämnden om att 
anmäla sig till nämndutbildningen den 28 mars. 
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